

Bestyrelsesmøde 8/10-22

1. Valg af mødeleder: Morten
2. Valg af referent: Anita
3. Godkendelse af referat fra sidste møde, 21/7: Godkendt

4. Økonomi:

Ser fornuftigt ud, dog er el steget i forhold til budget, og vi afventer øget regning for græsslåning og slåning af diger. Der er hensat reserve til uforudsete udgifter, så foreløbig går det op. Der er hensat til vedligehold, også af klubhus mm, og det foreslås at disse beløb markeres på opsparingskonto, så det er tydeligt, hvad der er reserveret, og samtidig reserveres beløb til evt. senere udskiftning af hjertestarter. Det vedtages.

5. Budget 2023:

Der er udarbejdet et budget, som er tilpasset til de reelle udgifter. Nogle udgifter er reelt mindre, andre steget, men samlet kan budgettet balancere med uændret kontingent.

6. Kontingentforhøjelse: Jf punkt 5, uændret kontingent.

7. Dato for GF 2023: 11/3. Yvonne har taget kontakt til Eskebjerg forsamlingshus og vil reservere lokale og skrive ud til alle medlemmer min 3 måneder før.

8. Deklarationen skal gennemlæses og tilpasses nutiden, Morten undersøger arkiv for relevante dokumenter. Der er allerede identificeret mindre ændringer/opdateringer, Bjergsted kommune ændres til Kalundborg kommune, mulighed for brug af genbrugsmaterialer ved byggeri etc. Medlemmerne blev ved sidste generalforsamling opfordret til at indsende forslag, hvis der er noget de særligt havde i tankerne. Der er endnu ikke indkommet nogen forslag.

9. Nyt fra HB (Morten):

- HB vil hjemtage forsikringer, Yvonne og Morten har indsendt oplysninger, som dækker klubhus, skur og pumpe, specielt er der krav om separat forsikring af pumpe.
- Der skal fremover indsendes billeddokumentation af hus ved salg (udefra fra alle sider). Det vil være en opgave for bestyrelsen fremover i forbindelse med syn ved 'erklæring ved salg'.
- Inspiration fra andre lokalområder: Fokus på velkomst til nye medlemmer, så de føler sig som en del af foreningen, fx nævnes salg i referat. Ankers overdragelse var en forbilledlig måde at byde nye medlemmer velkommen, men kan næppe være et krav fremover.
- Andre lokalområder afholder kurser i hjertestarter, men vi er nok lidt små til at samle tilstrækkeligt antal. Anita undersøger mulighed for film/kursus i brug af hjertestarter, fx i forbindelse med den kommende generalforsamling.
- Andre foreninger har haft tvister om skel, og hovedbestyrelsen har bestemt at lokalbestyrelserne kan afgøre disse. Er de involverede utilfredse kan de klage til formandskabet, som herefter kan tilkalde en landmåler.
- Der afventes yderligere fra OF vedr. forlængelse af trædiget på østsiden, hvor vi har laveste punkt. Der afventes et projektforslag vedr. dette samt nye dræn i den sydvestlige del af området, fra Kent Morell.

10. Dato for møde i januar, hvor der bl.a. skal drøftes dagsorden til GF: 28/1 kl 14 hos Yvonne.

11. Evt.:

Grøfter: Der er fremover ikke mulighed for at få klippet ned ved grøfterne for betaling, da firmaet ikke kan skaffe arbejdskraft. Morten skriver rundt og undersøger om, vi selv kan finde nogle, der er friske på opgaven?